

# CORPORATE SERVICES

*International Giving Expertise on Demand*



myriad alliance

Give2Asia extends your philanthropic capacity to reach Chinese communities. As your philanthropic partner and advisor, we make it easier and safer to support international grantees and design signature corporate social responsibility programs into China, including mainland China, Taiwan, and Hong Kong SAR.

## Flexible Donor-Advised Grantmaking

- Open a Corporate DAF at Give2Asia with a tax-deductible contribution of any size.
- Contribute to the DAF from your corporation, corporate foundation, or an existing 3rd-party DAF.
- Benefit from secure grant payments via wire transfer to China-based charitable recipients.
- Rest assured that grant recipients are thoroughly vetted and monitored throughout the process.
- Give with confidence knowing that grants will meet domestic and recipient country compliance.
- Understand the results and impact of your grantmaking with end-of-project reporting.
- Log into your fund portal to view corporate contributions, existing grants, and available funds.
- Make a one-time gift or keep the corporation's DAF open to recommend grants over time.
- Establish an Annual Service Agreement or work with us on a project-by-project basis

## Additional Services

- **CSR Portfolio Management:** Leverage our team for programming, annual planning, and impact measurement.
- **Enhanced Due Diligence & Risk Management:** Evaluate nonprofits with additional due diligence questions.
- **Customized Monitoring and Reporting:** Add custom requirements for each grant.
- **Employee Engagement:** Create giving campaigns for localized causes and disaster relief.
- **Research & Landscape Analysis:** Obtain original research on chosen themes, needs, and potential grantees in specific countries.
- **In-Country Support:** Tap our local staff to support executive site visits and in-country meetings.

## Get Started:

- Request a meeting: <https://give2asia.org/contact/>
- Call: +1.415.967.6300
- Email: [info@give2asia.org](mailto:info@give2asia.org)

# 企業服務

便利專業的國際慈善諮詢服務



myriad alliance

Give2Asia 可以協助將您的慈善計畫與影響力觸及華人社群。作為您的慈善合作夥伴與顧問，我們幫您能更輕鬆、更安全地支持國際慈善組織，並在中國大陸、香港特別行政區和台灣設計具指標性的企業社會責任專案。

## 彈性化的捐贈者指定基金

在 Give2Asia 開設企業捐贈者指定基金 (Corporate DAF)

- 在 Give2Asia 開設企業捐贈者指定基金 (Corporate DAF) 沒有最低金額限制，捐款可免稅。
- 您可以從您的公司、企業基金會，或任何既有的第三方 DAF 捐款給此基金。
- 可以電匯匯款到中國大陸、香港特別行政區、台灣境內的慈善單位，確保撥款過程安全無虞。
- 透過徹底的盡職調查，Give2Asia 會確保所有受贈對象都符合規範，並在過程中持續接受監督。
- 我們的撥款符合捐贈國和受贈國的法規與合規要求，您可以放心捐贈。
- 透過結案報告，您可以充分了解您捐款的成果與帶來的影響。
- 經由基金專屬入口網站，您可以查看企業捐款、現有撥款狀態以及可用餘額。
- 您可以選擇一次性捐贈，或讓企業捐贈者指定基金持續開放，以便長期指定撥款。
- 您可以選擇簽訂年度服務合約，或與以專案制方式合作。

## 額外服務

- CSR 專案組合管理: 使用我們的團隊進行方案規劃、年度計畫制定及影響力評估。
- 進階盡職調查與風險管理: 對非營利組織進行額外的盡職調查，以進行更深入的評估。
- 客製化監督與報告: 針對每一筆撥款，增設客製化的要求事項。
- 員工參與: 為在地化議題和災害援助活動，設計員工捐贈活動。
- 研究與環境需求分析: 取得針對特定國家、選定主題、需求和潛在受贈單位的客製化研究。
- 在地支援: 運用我們的當地員工與資源，支援高階主管的實地考察和當地會議。

## 如何開始

- 預約諮詢會議: <https://give2asia.org/contact/>
- 致電: +1.415.967.6300
- Email: [info@give2asia.org](mailto:info@give2asia.org)